
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 19. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 59
Er ministeren enig i, at det vil være en god idé at indføre et renteloft på 4 pct. for SU-lån
og derudover lade SU-lånerenten følge diskontoen på 0 pct. frem for de 4 pct., som i
dag er rentesatsen for studerende, der læser, og vil ministeren i afkræftende fald forklare,
hvorfor ministeren mener, at staten skal tjene penge på lån til studerende, når det aldrig
har været hensigten med lånesystemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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